
Exp: 6640/2016

ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA ECONÒMICA R.R.H.H, TURISME I 
COMERÇ

Tipus de sessió Número Data Horari Lloc

ORDINARIA 6/2016 10/06/2016 Inici:          14,00  h   PB Ajuntament
Termini:     15,00  h

Assistents Absents
David  Adell  Miralles,   en  qualitat  de 
President
Jan Valls Fernandez
Hugo Romero Enric Pla Vall
Maria Cano Palomo
Begoña Lopez Guillem Alsina
Doménech Fontanet Llatser
Carla Miralles Juan Bta. Juan Roig
Elisabeth Fernandez Millan
Amparo Martinez Albiol
Juan Amat Sesé
Mª Dolores Miralles Mir
Josep Lluis Batalla Callau

Oscar J. Moreno, viceinterventor
Leonor Balmes, secretària 

   
   
           A S S U M P T E S 

1.Exp. 5417/2016,APROVACIO,SI ESCAU, DE L' ACTA A NTERIOR

S'aprova per unanimitat.

2. Exp.6575/2016 MODIFICACIO PRESSUPOSTARIA 6/16. CE 

 

“Expediente nº: 6575/2016
Asunto: amortización anticipada préstamo Bankinter 2015 (Fondo impulso)
Procedimiento: Crédito Extraordinario (mod nº 6)
Fecha de Iniciación: 2 / juny / 2016Dña. María Cano Palomo, Concejal de Hacienda y 
Empleo del Magnífico Ayuntamiento de la Ciudad de Vinarós

En cumplimiento de lo dispuesto por el MINHAP a través de la “Oficina Virtual de Coordinación 
Financiera  con  las  EELL”  el  pasado  24  de  mayo  fueron  justificados  por  la  intervención 
municipal,  los fondos aplicados por la  operación de crédito (EXP 15032/2015)  concedida a 
amparo  del  “Fondo  de  impulso  para  entidades  locales,  en  la  modalidad  de  ejecución  de 
sentencias”, existiendo un remanente de 8.857,08€ por intereses no devengados. 

En cumplimiento de la normativa que rige la concesión de dichos fondos es preceptivo proceder 
a la amortización anticipada del préstamo por el importe sobrante, debiendo el ayuntamiento 
“reintegrar a la mayor brevedad posible el exceso ingresado en diciembre de 2015 a la cuenta  



del Fondo de Financiación a Entidades Locales, lo que supondrá la amortización anticipada, por  
esa cuantía, del préstamo formalizado en aquella fecha con dicho fondo” 

Considerando que en mérito a lo expuesto el gasto no puede demorarse al ejercicio siguiente y 
que al tratarse de un sobrante la minoración de la partida no perturba el servicio.

Previo informe de la Intervención de fondos

PROPONGO A LA ALCALDÍA:

PRIMERO. Aprobar  inicialmente  el  expediente  de  modificación  de  créditos  n.º  6 ,  en  la 
modalidad de crédito extraordinario por un importe total de 8.857,08€ financiado con cargo  con 
cargo a bajas  de créditos en partidas del presupuesto en vigor, de acuerdo con el siguiente 
detalle :

Presupuesto de gastos ALTAS

PARTIDA DESCRIPCIÓN PRESUPUEST
O

EUROS

011.912.16.1
5

"Amortización Bankinter 2015 (Fondo 
impulso)"

2016 8.857,08

Presupuesto de gastos BAJAS

PARTIDA DESCRIPCIÓN PRESUPUEST
O

EUROS

151.600.04.1
4

"Expropiación rec 991/09" 2016 8.857,08

SEGUNDO. Exponer este expediente al público mediante anuncio insertado en el Boletín Oficial  
de  la  Provincia  de  Castelló,  por  quince  días,  durante  los  cuales  los  interesados  pondrán 
examinarlo  y  presentar  reclamaciones  ante  el  Pleno.  El  expediente  se  considerará 
definitivamente aprobado si durante el citado plazo no se hubiesen presentado reclamaciones; 
en caso contrario, el Pleno dispondrá de un plazo de un mes para resolverlas.

 DOCUMENTO FIRMADO ELECTRÓNICAMENTE”

Explicat l'expediente per la Sra. Cano, es dictamina favorablement, per unanimitat.

3.Exp. 15032/2015 AMORTIZACIO ANTICIPADA PRESTEC FONS D'IMPLUS
 

“Título: Amortización anticipada deuda 
Nº de expediente 15032/2015
Partida: 011.912.16.15  importe: 8.857,08€   
Fecha de Elaboración: 07 / Junio / 2016

 

Dña. María Cano Palomo, Concejal de Hacienda y Empleo del Magnífico ayuntamiento de 
Vinaròs

Considerando  que  mediante  acuerdo  plenario  de  22  de  diciembre  de  2015,  fue  aprobada 
operación de crédito por importe de 2.076.595,34€ a través del “Fondo de Impulso económico 
para financiación de sentencias firmes”, cuya autorización devino por la Resolución de Minhap 
de 19/10/2015 (EXP 8215/2015)

Vistos  los  expedientes  12582/2015  y  14146/2015  respectivamente  para  el  pago  de  las 
sentencias incluidas dicho fondo.

Visto que a través de la  “Oficina Virtual de Coordinación Financiera con las EELL” el pasado 24 
de mayo fueron justificados por la intervención municipal, los fondos aplicados por la operación 
de  crédito  (EXP 15032/2015)  concedida  a  amparo  del  “Fondo  de  impulso  para  entidades 
locales, en la modalidad de ejecución de sentencias”, existiendo un remanente de 8.857,08€ por 



intereses no devengados. 

Considerando que en cumplimiento de la normativa que rige la concesión de dichos fondos es 
preceptivo proceder a la amortización anticipada del préstamo por el importe sobrante, siendo el 
ayuntamiento  requerido  a  “reintegrar  a  la  mayor  brevedad  posible  el  exceso  ingresado  en 
diciembre de 2015 a la cuenta del Fondo de Financiación a Entidades Locales, lo que supondrá 
la amortización anticipada, por esa cuantía, del préstamo formalizado en aquella fecha con  
dicho fondo” 

Considerando que se encuentra en tramitación la modificación presupuestaria nº 6/16 en la 
modalidad de crédito extraordinario por importe de 8.857,08€ con el siguiente 

Es por ello que:

A  LA  COMISION  INFORMATIVA  DE  HACIENDA  SE  PROPONE  DICTAMINE 
FAVORABLEMENTE LA SIGUIENTE PROPUESTA: 
 

PRIMERO.-  Amortizar  anticipadamente  el  préstamo  concertado  con  la  entidad  financiera 
"BANKINTER”, firmado el  22 de diciembre de 2015,  con cargo a  la partida 011.912.16.15 
“Amortización Bankinter 2015”, por un importe máximo de 8.857,08€.

SEGUNDO.-  Condicionar  la  validez  del  presente  acuerdo  a  la  entrada  en  vigor  de  la 
modificación presupuestaria nº 6 (EXP 6575/2016) que financia la propuesta.

TERCERO.- Notificar el presente acuerdo a las entidades financieras interesadas y dar traslado 
del mismo a la Intervención y a la Tesorería municipal a los efectos oportunos.

Con la firma de la Concejal de Hacienda e intervenido y conforme por la intervención municipal 

DOCUMENTO FIRMADO ELECTRÓNICAMENTE”

Explicat l'expedient per la Sra. Cano, es dictamina favorablement, per unanimitat.

4. ASSUMPTES EXTRAORDINÀRIS

Per urgència es porta l'expedient 6344/16, la qual s'accepta per unanimitat.

Exp. 6344/16.

INFORME  PROPOSTA  D'ADHESIÓ  DE  L'AJUNTAMENT  DE  VINARÒS  AL  PÀCTE 
TERRITORIAL PER L'OCUPACIÓ MAESTRAT LITORAL.

Explicat l'expedient per la Sra Cano i el Sr. Fontanet, es dictamina favorablemt la proposta de 
data 9 de juny de 2016, amb els vots a favor dels Grups SOM/PSOE/COMPROMIS, l'abstenció 
dels Grups POPULAR I PVI ,i el vot en contra d'ACORD CIUTADÀ.



5.- .TORN OBERT DE PARAULES.

-El Sr.  Amat pregunta, en relació allò que va dir  el  Sr.  Alcalde en l'últim Ple,  referent  a la 
compensació horaria al personal de la Policia local que porta les motos, si aquest acord va estar 
informat en el seu moment, a la qual cosa el Sr. Adell li contesta que no ho sap, que ja li ho 
preguntarà al Sr. Alcalde.
El Sr. Amat comenta que li extranya que sent el regidor de Governació no ho sàpiga. De totes 
maneres indica que, en el suposat cas que no ho estiga, des del Partit Popular es demana que 
s'informe al respecte.
També comenta que el Grup Popular no té inconvenient que es  conteste abans via mail, ja que 
es fan preguntes en totes les comissions  i  mai es contesta res.

-La Sra Cano fa entrega de l'informe del mes relatiu al Vinalap.

-El Sr. Amat pregunta per les dades que fa més de dos mesos que van demanar, referent a l'IBI,  
a la qual cosa la Sra. Cano, li contesta que encara no ho té.
Indica el Sr. Amat que van presentar per Registre d'entrada una moció referent a la rebaixa de 
l'IBI i pensava que avuí es debatria.
-També recalca el Sr. Amat, l'assumpte relatiu a l'informe jurídic de la conveniència o no, de 
recurrir el tema de cap de la Policia Local, indicant-li el Sr. Adell que quan se tinga informació se 
li comunicarà, a la qual cosa, el Sr. Amat diu que després de 2 mesos, li extranya que ningú de 
l'equip  de govern sàpiga res.

-El Sr. Batalla pregunta, per una factura de Planifica Urbanismo, sobre els honoraris del carril 
lúdic, sí és l'ultim pagament?, a la qual cosa el Sr. Valls li contesta que creu que sí, però ho 
mirarà.
També pregunta per la situació del plecs del Vinalap, a la qual cosa, la Sra Cano li contesta que 
«estan en marxa»
Al mateix temps pregunta per tema del repartiment de la correspondència per part de Cocemfe, 
quin serà el cost i altres condicions del servei,
El Sr. Fontanet li contesta que hi ha un estudi al respecte, i que està en període de prova, de 
moment  reparteixen  allò  que  poden,  ja  que  per  a  la  correspondència  postal  ordinària  es 
requereix autotització del Ministeri, i de moment no la tenen.
També existeix la possibilitat d'ampliació del servei, a més  a més de la correspondència, com 
podria ser el possar i traure cadires en alguns actes municipals.
El Sr. Fontanet diu que de moment, hi ha una persona contactada per hores, però no sap qui 
emetrà la factura per aquest concepte, si Cocemfe o alguna altra Associació.
El Sr. Amat, indica que li pareix molt preocupant que l'Ajuntament faça una encomanda i no 
sàpiga qui ho farà i qui ho facturarà, a la vista que Cocemfe pot ser una Associació sense ànim 
del lucre, i s'ha  de saber si pot o no pot facturar a l'Ajuntament, ja que per altra banda rep una 
subvenció.
El Sr. Fontanet continúa indicant que està tot en període de prova, i que en pocs dies tindran un 
reunió amb el personal de l'Associació per aclarit totes aquestes qüestions.

-El Sr. Amat indica que fa uns dies el Sindicat CSIF, va presentat un escrit per RE, en el qual  
sol·licitava l'abonament d'unes hores extraordinàries que van quedar pendents, preguntant sí 
aquestes hores s'abonaran al personal. El Sr. Adell li contesta que s'esta mirant.

-El Sr. Fontanent entrega al Sr. Batalla la documentació relativa a l'adjudicació dels llocs del 
mercat de venda sedentària,  que li havia sol·licitat.
El Sr. Batalla també li pregunta pel Pla Estratègic i de marqueting,  i que està interessat en vore 
el projecte, a la qual cosa el Sr. Fontanet, li indica que en el Departament de Turisme se li 
ensenyarà i informarà al respecte.



-El  Sr.  Amat  sol·licita  poder  accedir  a  l'expedient  de  la  remodelació  de la  font  de la  plaça 
Jovellar.
També comenta el Sr. Amat que li va sorprendre que el Sr. Alcalde no estigues present en la 
presentació de l'Electrosplash.

-El Sr. Batalla pregunta si port formar part del Consell de Comerç, a la qual cosa  el Sr. Fontanet 
li contesta que es mirarà.
També pregunta si la Policia Local, controla la venda de la roba del dijous.
Al mateix temps diu que en el Plenari i en referència a l'increment de llocs de venda  del Mercat 
del dijous,  es va abanderar com un augment de llocs de venda  per a 17 families, i resulta ser 
que aquestes 17 famílies ja estaven venent.

-El  Sr.  Amat i  a la vista que el  Sr.  Alcalde no assisteix a la  majoría de sessions d'aquesta 
comissió, i el Sr. Regidor de Governació no contesta a les preguntes que fa el Partit Popular, 
demana  que el  Sr.  Alcalde done les ordres oportunes per a que sen's facilite  tot  allò  que 
succedeix en el  departament de Governació, ja  que no es possible obtenir  l'informació que 
volem.

I no havent més assumptes a tracta, el Sr. Presidente aixeca la sessió, de la qual cosa com a a 
Secretària en dono fé.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRONICAMENTE
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